
Transkrypcja XXXIX sesji Rady Miejskiej w Krobi,  

zwołanej na dzień 25 listopada 2021 roku 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dzień dobry Państwu. Witam na XXXIX sesji Rady Miejskiej w Krobi. Witam Pana Burmistrza wraz 

ze współpracownikami. Witam dyrektorów i kierowników jednostek. Witam Państwa Radnych  

oraz wszystkie osoby, które zdecydowały się dzisiaj śledzić nasze obrady w serwisie YouTube.  

 

Szanowni Państwo pozwolę sobie na początek przedstawić porządek dzisiejszej sesji: 

- punkt 1 - otwarcie i sprawdzenie obecności radnych, 

- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 

- punkt 3 - przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji,  

- punk 4 - informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, 

- punkt 5 - sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym, 

- punk 6 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2021 – 2027,  

- punkt 7 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i  specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania, 

- punkt 8 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Krobi,  

- punkt 9 - rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/350/2017 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie zasad na jakich przewodniczącemu organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta, 

 - punkt 10 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad ustalania diet radnych Rady 

Miejskiej w Krobi oraz ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady 

Miejskiej w Krobi,  

- punkt 11 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/2018 Rady Miejskiej 

w Krobi z dnia 20 listopada 2018 r. w sprawie powołania komisji stałych,  

- punkt 12 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”, 
- punkt 13 - rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Krobia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej  w obrębie Pudliszki,  

                - punkt 14 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia  na  lata 2021 – 2030, 

- punkt 15 - rozpatrzenie   projektu   uchwały   w  sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Krobia na rok 2021, 

- punkt 16 - informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021, 

- punkt 17 - informacja o naliczonych jednorazowych opłatach z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w związku z uchwaleniem bądź zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w roku 2020, 

- punkt 18 - wolne głosy i wnioski, 

- punkt 19 - zakończenie. 
 

Szanowni Państwo tak wygląda porządek obrad. Ja jeszcze gwoli informacji na sesji dzisiaj jest 12 

radnych. W związku z tym Rada jest władna podejmować uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych ma 



propozycje zmian w porządku dzisiejszych obrad? Nie widzę. W związku z tym proponuję żebyśmy 

przyszli do realizacji tego porządku.  

 

Punkt 3 przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej. Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

uwagi co do treści tego protokołu, który był dostępny w biurze Rady. Nie widzę. W związku z tym 

proponuję, żebyśmy w drodze głosowania przyjęli ten protokół. Proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za przyjęciem protokołu z XXXVIII  sesji Rady 

Miejskiej w Krobi. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 12 głosami „za” protokół 

został przyjęty.  

 

Punkt 4 informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. Otrzymaliście Państwo zwyczajowo już tą informację dotyczącą działalności 

Przewodniczącego. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania do tego dokumentu. Nie widzę.  

W związku z tym przechodzimy do kolejnego punktu.   

 

Punkt 5 sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. To jest podobna 

sytuacja. Macie Państwo na swoich urządzeniach elektronicznych sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza. Mieliście Państwo też okazję wcześniej już się z nią zapoznać. Czy ktoś z Państwa 

chciałby zadać pytania dotyczące tego sprawozdania? Nie widzę. W związku z tym przechodzimy 

dalej.  

 

Punkt 6 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2021-2027. Podczas posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych powyższa gminna strategia była rozpatrywana. Zresztą uczestniczący w posiedzeniu 

komisji stałych Rady mieli okazję usłyszeć zrecenzowaną przez Panią Kierownik Gminną Strategię. 

Czy ktoś z Państwa ma pytania do tego dokumentu? Dzisiaj na sali z nami jest Pani Kierownik. 

Myślę, że będziesz w stanie odpowiedzieć na ewentualne pytania. Nie widzę. Szanowni Państwo 

chciałbym tylko poinformować, że wspomniana przeze mnie Komisja Oświaty wydała pozytywną 

opinię na temat projektu uchwały dotyczącego przejęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych. W związku z tym, że Państwo nie chcecie dopytać o dodatkowe kwestie, 

które myślę bardzo szeroko były wyjaśnione proponuję, żebyśmy przyszli do głosowania. Uchwała 

Nr XXXIX/327/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie przyjęcia 

Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021-2027. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Nie wiedzę. Stwierdzam, że 12 głosami „za” uchwała została podjęta. 

Przechodzimy do następnego punktu.  

 

Punkt 7 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania. Podobnie jak 

w poprzednim wypadku Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię na temat 

tego projektu. Mieliśmy także okazję wysłuchać wyjaśnień i charakterystyki tej uchwały,  

którą przedstawiła Pani Kierownik. Czy ktoś z Państwa Radnych pomimo to ma jeszcze jakieś 

pytania? Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję. Proponuję, żebyśmy przeszli do 

głosowania. Uchwała Nr XXXIX/328/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 listopada 2022 roku w 

sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały 

proszę o poniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?  



Stwierdzam, że 12 głosami „za” uchwała została podjęta. Proszę Państwa przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

Punkt 8 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Krobi. Nad projektem 

dyskutowaliśmy podczas wspólnego posiedzenia komisji w dniu wczorajszym. Także Komisja 

Budżetu wydała pozytywną opinię na temat tego projektu. Szanowni Państwo czy ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. Proszę Państwa podczas wczorajszych obrad dyskutowaliśmy na 

temat wzrostu wynagrodzenia Burmistrza. Pojawiały się różne argumenty, które  uzasadniają jakby 

podniesienie wynagrodzenia Pana Burmistrza. W pewnym seansie jesteśmy ograniczeni 

rozwiązaniami prawnymi, które zostały w listopadzie wprowadzone w naszym w kraju ale i ze 

względu na to, że nasza gmina w bardzo dobrym kierunku się rozwija. Ponadto perspektywy dalsze 

tego rozwoju też są obiecujące. Myślę, że w dużej mierze jest to zasługa Burmistrza. Oczywiście 

także i Państwa Radnych. Wynagrodzenie, które jest zaproponowane znajduje się w projekcie 

uchwały. Też żeśmy o wysokości wczoraj rozmawiali. W związku z tym, że Państwo już nie chcecie 

zabierać głosu proponuję, żebyśmy przeszli do głosownia. Uchwała Nr XXXIX/329/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 25 listopada 2021 roku w Krobia wynagrodzenia Burmistrza Krobi.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 11 głosami „za” przy 1 głosie 

przeciwnym uchwała została podjęta. Przechodzimy do następnego punktu.  

 

Punkt 9 rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/350/2017 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2017 roku w sprawie zasad na jakich przewodniczącemu 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta. Podobnie jak  

w poprzednim projekcie uchwały także i w tym projekt uchwały był przedmiotem dyskusji podczas 

komisji Rady w dniu wczorajszym. Czy mimo tego, że wczoraj bardzo szeroko żeśmy też o tym 

temacie rozmawiali czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Poinformuję tylko 

Państwa, że Komisja Budżetu wydała opinie pozytywną na temat projektu, który jest przedmiotem 

analizy właśnie w tym momencie. Chciałbym też Państwa poinformować, że w związku z tym,  

że ustawa o samorządzie gminnym w artykule 25 a mówi, że radny nie może brać udziału  

w głosowaniu w radzie ani komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego. Bardzo prosiłbym, 

żeby w związku z tym zapisem radni, którzy pełnią funkcje sołtysów nie wzięli udziału w tym 

głosowaniu właśnie ze względu na treść tego artykułu, czyli artykułu 25a. Szanowni Państwo 

proponuję w takim razie żebyśmy przyszli do głosowania. Uchwała Nr XXXIX/330/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/350/2017 

Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2017 roku w sprawie zasad na jakich przewodniczącemu 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta. Kto z Państwa Radnych 

jest za podjęciem tej uchwały proszę o poniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 1 głos przeciwny , 7 głosów „za”, 4 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

Punkt 10 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad ustalania diet radnych Rady 

Miejskiej w Krobi oraz ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady 

Miejskiej w Krobi. To jest kolejna uchwala, o której też dyskutowaliśmy podczas wczorajszego 

posiedzenia wspólnego komisji. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby dzisiaj zabrać głos? 

Chciałbym tylko poinformować, że Komisja Budżetu również wydała pozytywną opinię na temat 

projektu uchwały. Proponuje, żebyśmy przyszli do głosowania. Uchwała Nr XXXIX/331/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie określenia zasad ustalania diet radnych 

Rady Miejskiej w Krobi oraz ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady 

Miejskiej w Krobi. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki 



i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 11 głosami „za” przy 

1 głosie przeciwnym uchwała została podjęta. Przechodzimy do następnego punktu.  

 

Punkt 11 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/2018 Rady Miejskiej  

w Krobi z dnia 20 listopada 2018 roku w sprawie powołania komisji stałych. Ten projekt uchwały 

również był analizowany podczas wspólnego posiedzenia komisji Rady. Projekt ten dotyczy osoby 

radnego, który podczas ostatniej sesji został zaprzysiężony czyli Pana Krzysztofa Perdona. Podczas 

wczorajszych obrad Pan Krzysztof wyraził zdanie, że chciałby pracować w dwóch komisjach Rady, 

to jest w Komisji Budżetu oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Formalnie tylko zapytam 

Panie Krzysztofie czy Pan podtrzymuje tą deklarację?  

 

Radny Krzysztof Perdon: 

Tak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w przedmiocie projekt uchwały?  

Nie widzę. W związku z tym proponuję żebyśmy przeszli do głosowania. Uchwała  

Nr  XXXIX/332/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie zmiany 

uchwały Nr I/4/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 listopada 2018 roku w sprawie powołania 

komisji stałych. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?  Stwierdzam, że 12 głosami „za” 

uchwała została podjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

Punkt 12 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w artykule 3 ustęp 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2022”. Podczas wczorajszego posiedzenia wspólnego Rady Miejskiej tym projektem również 

zajmowaliśmy się. Mieliśmy też treść tego programu omówioną przez Pana Naczelnika Adama 

Sarbinowskiego. Mieliście też Państwo możliwość zadawania pytania. Jeżeli miałby jeszcze ktoś  

z Państwo kwestie, które nie do końca zostały wyjaśnione, to jest teraz na to okazja o to zapytać 

podczas dyskusji, którą otwieram. Nie widzę. W związku z tym zanim zamknę dyskusję chciałbym 

poinformować, że głos także opiniujący zabrała w tej sprawie Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych, która zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Proponuję w takim żebyśmy przeszli 

do głosowania. Uchwała Nr XXXIX/333/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 listopada 2021 

roku w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w artykule 3 ustęp 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022”. Proszę o podniesienie ręki tych 

z Państwa, którzy są za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam,  

że 12 głosami „za” uchwała została podjęta. Proszę Państwa. 

 

Punkt 13 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Krobia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w obrębie Pudliszek. Projekt tej 

uchwały w dniu wczorajszym był także prezentowany. Dotyczy on dokładnie tak zwanej alei lipowej. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przypomnę tylko, że podczas 

wczorajszego posiedzenia także na temat projektu wypowiedziała się komisja Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy, która zaopiniowała projekt pozytywnie. W związku z tym, że nie macie Państwo ochoty  

i potrzeby zabrania głosu proponuję, żebyśmy przyszli do głosowania nad treścią uchwały. 

Uchwała Nr XXXIX/334/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Krobia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 



położonej w obrębie Pudliszki. Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, 

którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 12 głosami 

„za” uchwała została podjęta. Przechodzimy do punktu kolejnego porządku obrad.  

 

Punkt 14 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia  na  lata 2021 – 2030. W tym punkcie proszę o zabranie głosu Skarbnika 

Gminy Pana Damiana Walczaka.  

  

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Uzasadnienie do uchwały stanowiące 

objaśnienia przyjętych wartości. Dokonuje się zmiany załącznika nr 1 w wyniku zmiany w planie 

dochodów, wydatków na rok 2021, kwot dochodów i wydatków, deficytu, limitów na 

przedsięwzięcia, wartości wskaźników oraz danych uzupełniających, jak również załącznika nr 2.  

W załączniku nr 1 dostosowujemy również prognozy na lata kolejne, od roku 2022 do roku 2030, 

do treści, które Państwo widzicie i znacie z projektu uchwały budżetowej na rok 2022. W zakresie 

przedsięwzięć dokonujemy następujących zmian. W projekcie „Radosny maluch” zmieniamy limit 

na ten rok i łączne nakłady. W przedsięwzięciu „Sporządzanie miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego” również limit na rok 2021 łączne nakłady. Dowozu uczniów do 

szkół zmiana w zakresie limitu 2021 i łącznych nakładów. Modernizacja i konserwacja oświetlenia 

drogowego zwiększamy limit na rok 2021 i łączne nakłady. Wykreślamy limity na rok 2021 i na cały 

czas prognozy w zakresie projektu „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej”.  

W zamian tworzymy nowe zadnie zgodne ze wstępną promesą w ramach projektu Polski Ład. Cała 

nazwa brzmi „Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Starej Krobi, Przedszkola w Krobi, 

termomodernizacja Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krobi”, gdzie tworzymy limit 

na rok 2022 oraz wskazujemy okres realizacji lata 2021–2022.  W roku 2021 sporządzono wniosek 

o dofinansowanie, który został pozytywnie zweryfikowany i na zadanie otrzymano środki w ramach 

wskazanego powyżej programu. Kolejne zadanie „Przebudowa przejścia dla pieszych w pasie drogi 

gminnej ulicy Poznańskiej w Krobi” zwiększamy limit na rok 2022. Tworzymy nowe przedsięwzięcie 

wieloletnie „Termomodernizacja wraz ze zmianą sposobu użytkowania oraz części budynku 

szkolnego na oddział przedszkolny w Pudliszkach”. Tworzymy limit na rok 2022, okres realizacji 

2021-2022. W roku 2021 nie ma limitu zobowiązań, natomiast jeszcze w roku bieżącym zamierzamy 

zlecić opracowanie niezbędnych dokumentów projektowych. Kolejne nowe przedsięwzięcie to 

„Przebudowa i budowa przejść dla pieszych w ciągu drogi gminnej ulicy Ponieckiej  

w Pudliszkach”, limit  na rok 2021 i 2022. Dokonujemy zmiany nazwy zadania dotyczącego 

przebudowy ulicy Fabrycznej w Pudliszkach, zgodnie z promesą wstępną paragramu Polski Ład. 

Nowe zadanie, jeśli chodzi o nazwę brzmi „Przebudowa z rozbudową przy ulicy Fabrycznej  

w miejscowości Pudliszki wraz z modernizacją terenu przy Centrum Aktywności Społecznej  

i Integracji Mieszkańców”. Pełen zakres zmian obrazuje Państwu załącznik numer 1 i załącznik nr 

2 do niniejszej uchwały. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panu Skarbnikowi. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie 

widzę. W związku z tym zanim zamknę dyskusję chciałbym poinformować, że Komisja Budżetu 

wydała pozytywną opinię na temat projektu uchwały. Proponuję, żebyśmy przyszli do głosowania. 

Uchwała Nr XXXIX/335/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na  lata 2021 – 2030.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 



przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 12 głosami „za” uchwała została 

podjęta. 

 

Punkt 15 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na 

rok 2021. O przedstawienie projektu proszę Pana Skarbnika. 

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Szanowni Państwo. Załącznik nr 1 czyli dochody. Dokonujemy zwiększenia z tytułu z dotacji  

w ramach Funduszu Rozwoju Dróg na dofinansowanie przejść dla pieszych w Krobi przy ulicy 

Poznańskiej, w Pudliszkach przy ulicy Ponieckiej. Zadania będą realizowane w roku 2022, a kwota 

którą wprowadzamy do dochodów to 175.533,55 złotych. W dziale 758 dokonujemy zwiększenia  

z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej dla gmin w kwocie 1.640.792 zł oraz o 67.897 zł dla JST, 

których dochody podatkowe nie przekraczają 90 % średnich dochodów wszystkich gminy. 

Zwiększamy również paragraf 6280 o kwotę 900.000 zł na uzupełnienie subwencji ogólnej dla gmin 

na wsparcie w zakresie systemu kanalizacji. Zwiększamy o kwotę 500.000 zł, w ramach RFIL-u, to 

był nabór dla gmin na terenach, na których funkcjonowały zlikwidowane gospodarstwa PGR.  

W dziale 801 korekty dochodów z tytułu opieki przedszkolnej, opłat za wyżywienie w stołówkach. 

Dział 852 zmniejszamy na zdaniach zleconych w działach 85219 i na usługach opiekuńczych.  

W dziale 855 z kolei mamy zwiększenie środków na wypłatę świadczenia wychowawczego, 

świadczenia rodzinnego oraz środki z funduszu pracy na wynagrodzenie asystenta rodziny. W dziale 

921 zwiększamy środki z tytułu pomocy finansowej z Województwa Wielkopolskiego na wyminę 

przeszkleń  przy wejściu do budynku w ramach programu „Kulisy kultury”. Mieliście Państwo 

okazję zobaczyć tą zmianę wchodząc do tego budynku. Zwiększmy dochody o kwotę 4.217.02955 zł. 

Jeśli chodzi o wydatki  w dziale 010 zmniejszamy o kwotę 4.000.000 zł na zadaniu z udziałem 

środków unijnych „Poprawa walorów krajobrazowych”. W dziale 600 zwiększamy środki na 

remonty dróg gminnych nieutwardzonych. Dokonujemy również  zmiany w zakresie wydatków 

inwestycyjnych zgodnie ze specyfikacją ujętą w załączniku nr 3. To są kwoty po oszczędnościach,  

po zrealizowanych już przedsięwzięciach. Zwiększamy i tworzymy zadanie wieloletnie związane  

z przebudową przejścia dla pieszych w Pudliszkach przy ulicy Ponieckiej. W dziale 700 zmiany 

dotyczą gospodarki gospodarowania zasobem mieszkaniowym. W dziale 710 zmniejszamy na 

zadaniach dotyczących planu zagospodarowania przestrzennego. W kolejnym dziale administracji 

publicznej dokonujemy zmniejszenia na wydatkach rzeczowych związanych z funkcjonowaniem 

Rady Miejskiej w Krobi. Korekta środków na składki na PFRON. Zwiększamy wydatki na 

wynagrodzenia w związku z nowelizacją rozporządzenia Rady Ministrów. Przenosimy wydatki  

w ramach Centrum Usług Wspólnych. Zmniejszamy wydatki w promocji. Zmniejszamy środki na 

wynagrodzeniach inkasentów oraz dokonujemy korekty na Zakładowym Funduszu Świadczeń 

Socjalnych. W dziale 754 zwiększamy środki na doposażenie w ramach funkcjonowania OSP – 

zapewniania gotowości bojowej. W dziale 758 zwiększamy środki na rezerwę oświatową.  

W oświacie dokonujemy szeregu zwiększeń na wynagrodzeniach w szkołach, przedszkolach, między 

innymi wskutek zastępstw doraźnych w  przedszkolach. Zwiększamy środki z tytułu zużycia energii  

i gazu w naszych jednostkach oświatowych. Dokonujemy również korekty odpisów na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych. Dokonujemy zmian na wydatkach rzeczowych. Zmniejszamy środki 

na wydatkach związanych z umowami cywilnoprawnymi w dowozach uczniów do szkół. 

Zmniejszamy wydatki na wsad do kotła w stołówkach szkolnych. Dokonujemy również zmiany 

klasyfikacji budżetowej w ramach projektu „Nauka poprzez doświadczanie  

i eksperymentowanie…”. Zwiększamy środki planowane na dotację podmiotową dla przedszkoli 

niepublicznych. W dziale 852, 853, 855, zmiany dotyczą głównie w planie dotacji w dochodach,  

ale również na opłaty za media. Zwiększenia dotyczą również wynagrodzenia asystenta rodziny, to 

są te środki z Funduszu Pracy oraz klasyfikacji budżetowej w ramach projektu „Radosny Maluch”.  

W dziale 900 przenosimy środki w ramach schronisk dla bezdomnych psów, utrzymania zieleni, 



konserwacji oświetlenia drogowego, tutaj mamy zwiększenie, oraz opłat za media w budynkach 

komunalnych. W dziale 921 zwiększamy środki planowane na dotację podmiotową dla Gminnego 

Centrum Kultury i Rekreacji w Krobi. To jest właśnie to zadanie, na które otrzymaliśmy wsparcie, 

to jest kwota 42.000. Środki otrzymaliśmy z pomocy finansowej z Województwa Wielkopolskiego. 

Zmiany również dotyczą funduszu sołeckiego Wymysłowa i Chwałkowa. Zmniejszamy również plan 

wydatków na zbiornik na ścieki w Posadowie. Wydatki zwiększamy o kwotę 1.000.704 zł,  

a załączniki kolejne czyli do 3 do 7 są konsekwencją zmian w zakresie planu dochodów i wydatków. 

Zmienia się kwota deficytu o 3.216.000 zł, to jest zmniejszenie. Zmniejsza się w planie przychodów 

wolne środki. Z kolei w planie wydatków tworzy się po stronie rozchodów tworzy paragraf, na tak 

zwane przelewy na rachunki lokat, których to planujemy środki z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych, jak również środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Zadania te będą realizowane 

i zmniejszą  nam potrzeby pożyczkowe w roku 2022. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Panie Skarbniku. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Chciałbym tylko poinformować zanim przejdziemy do głosowania, że  pozytywną opinię na temat 

projektu wydała Komisja Budżetu na posiedzeniu w dniu wczorajszym. Szanowni Państwo skoro nie 

ma pytań, to dziękuję Panu Skarbnikowi. Proponuję, żebyśmy przyszli do głosowania. Uchwała  

Nr XXIX/336/2021 Rady Miejskiej w  Krobi z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2021. Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku 

tych z Państwa, którzy są za podjęciem uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, 

że 12 głosami „za” uchwała została podjęta.   

 

Punkt 16 informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2002/2021. Informacja 

była też przedmiotem analizy Komisji Oświaty w tygodniu poprzednim. Dzisiaj na sali jest Pan 

Dyrektor Łukasz Burkiewicz, więc jeżeli mieliby Państwo jakieś pytania dotyczące tej informacji to 

proszę bardzo. Nie widzę. W związku z tym proponuję, żebyśmy przeszli do kolejnego punktu. 

 

Punkt 17 informacja o naliczonych jednorazowych opłatach z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w związku z uchwaleniem bądź zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w roku 2020. Macie Państwo tą informację na swoich tabletach. Jest tutaj też  

z nami Pan Naczelnik Marcin, więc jeżeli mielibyście Państwo jakieś pytania, to myślę, że zostaną 

wszelkie kwestie rozwiane. Nie widzę. W związku z tym proponuję, żebyśmy przeszli do następnego 

punktu. 

 

Punkt 18 wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? W związku z tym skoro 

nikt z Państwa nie zabiera głosu przychodzimy do ostatniego punktu.  

 

Punkt 19 zakończenie. Chciałbym podziękować wszystkim osobom, które przygotowały dzisiejszą 

sesję. Państwu Radnym dziękuję za podjęte uchwały. Zamykam XXXIX sesję Rady Miejskiej. 

Dziękuję bardzo.  

 


